
Protokół Nr VII/24
z Sesji Rady Miejskiej Orzesze
w dniu 24 października 2024r.

VII Sesji, która odbyła się w sali posiedzeń Urzędu Miejskiego Orzesze przewodniczył 
Pan Mateusz Szweda – Przewodniczący Rady Miejskiej Orzesze.

Obrady rozpoczęto 24 października 2024 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 15:43 tego 
samego dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 21 członków – lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Płyta CD z nagraniem z sesji stanowi załącznik do protokołu.

Na Sesji przyjęto Uchwały Nr VII/49-65/24.

1. Otwarcie Sesji
Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził, że na sali jest 19 radnych, co 
stanowi kworum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Na protokolanta powołał Marzenę Nowak. 

W skład Komisji Uchwał i Wniosków zaproponował Radną Sonię Gazda oraz Radnego 
Krzysztofa Giel. Na Przewodniczącego Komisji zaproponował Radnego Krzysztofa Giel.

.

Głosowano w sprawie:
powołania Komisji Uchwał i Wniosków. 

.

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19) Grażyna Bortlik, Eugeniusz Buchalik, Krzysztof Dziekan, Rajmund Gazda, Sonia Gazda,
Krzysztof Giel, Bożena Jankowiak, Grzegorz Kaczmarczyk, Mariusz Kaczmarczyk, Łukasz 
Kalita, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Bogdan Otawa, Daniel Spendel, 
Marzena Styrczula-Maturska, Mateusz Szweda, Mariusz Wojtanowicz, Urszula Zienc



NIEOBECNI (2) Adam Ratka, Anna Szymik

2. Wnioski dotyczące zmiany porządku obrad

W związku z brakiem uwag Przewodniczący poinformował, że sesja będzie odbywała się 
zgodnie z wcześniej ustalonym porządkiem obrad.

3. Przegłosowanie zgłoszonych i nieuwzględnionych poprawek do protokołu z VI Sesji
Nie zostały zgłoszone żadne poprawki. 

Na posiedzenie przybyła Radna Anna Szymik – 20 osób obecnych na sali

4. Raport o stanie realizacji zadań oświatowych wykonanych przez Gminę Orzesze za 
rok szkolny 2023/2024
Przewodniczący powiedział, że Raport został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję 
Rozwoju Miasta.

Głosowano w sprawie:
przyjęcia raportu o stanie realizacji zadań oświatowych wykonanych przez Gminę Orzesze za 
rok szkolny 2023/2024. 

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (20) Grażyna Bortlik, Eugeniusz Buchalik, Krzysztof Dziekan, Rajmund Gazda, Sonia 
Gazda, Krzysztof Giel, Bożena Jankowiak, Grzegorz Kaczmarczyk, Mariusz Kaczmarczyk, 
Łukasz Kalita, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Bogdan Otawa, Daniel 
Spendel, Marzena Styrczula-Maturska, Mateusz Szweda, Anna Szymik, Mariusz 
Wojtanowicz, Urszula Zienc
NIEOBECNI (1) Adam Ratka
.

Raport stanowi załącznik Nr 1 do protokołu.

5. Sprawozdanie Burmistrza z prac w okresie międzysesyjnym i wolne głosy
Burmistrz poinformował, że sprawozdania z poszczególnych Wydziałów i Referatów zostały 
radnym dostarczone w formie pisemnej. Poruszył tematy dotyczące:

• wznowienia wydawania Gazety Orzeskiej w nieodpłatnej wersji papierowej, 

• rozbudowy SP Nr 6 w Orzeszu-Zawiści o dziewięciooddziałowe przedszkole,

• rozbudowy SP Nr 3 w Orzeszu-Zawadzie,

• modernizacji kompleksu sportowego „Moje Boisko – ORLIK 2012” w Orzeszu,



• przetargu na zimowe utrzymanie dróg,

• budowy sieci kanalizacji deszczowej na ul.Suszeckiej oraz utwardzenia pobocza 
ul.Piastowskiej,

• konkursu ofert na docieplenie budynków komunalnych.

Poinformował o:

• umożliwieniu przedsiębiorcom prowadzącym działalność w Orzeszu przy 
przebudowywanej DW925 (ul. Gliwicka i Rybnicka) handlowania na targowisku 
miejskim przy ul.św.Wawrzyńca w Orzeszu z wyłączeniem czwartku i niedzieli,

• uzyskanym dzięki głosom mieszkańców przez Szpital Chorób Płuc w Orzeszu 
dofinansowaniu w tegorocznym Marszałkowskim Budżecie Obywatelskim, które 
pozwoli zrealizować ogród dla pacjentów, 

• nabyciu przez miasto samochodu elektrycznego, co udało się dzięki otrzymaniu 
dofinansowania w wysokości 250tys.zł w ramach Marszałkowskiego Programu 
Poprawy Jakości Powietrza. Dodał, że z budżetu na ten cel nie zostały przeznaczone 
żadne środki i samochód będzie wykorzystywany przez pracowników Urzędu. 
Dopowiedział, że samochód zostanie wyposażony w sprzęt niezbędny do badania 
zanieczyszczeń powietrza i urządzenie do kontroli palenisk,

• powstaniu w Orzeszu jadłodzielni, czego głównym inicjatorem był Radny Mariusz 
Kaczmarczyk.

Radni poruszyli tematy dotyczące:

• postępu prac przy remoncie nawierzchni na kompleksie sportowym „Moje Boisko – 
ORLIK 2012”,

• firmy, która wygrała przetarg na zimowe utrzymanie dróg,

• sposobu informowania mieszkańców o możliwości zgłoszenia uwag i wniosków do 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego,

• sporządzonych dwóch aneksów do umów dot. realizacji zadań publicznych, 

• zasad funkcjonowania samochodu elektrycznego i udostępniania raportów o stanie 
zanieczyszczenia miasta,

• założeń programu dot. opieki wytchnieniowej.

W trakcie punktu 5 na posiedzenie przybył Radny Adam Ratka – 21 osób obecnych na sali



6. Uchwały:

a) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Orzesze na lata 2024-2040
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Budżetu.

W związku z pytaniem radnego, Naczelnik Wydziału Komunalnego wyjaśniła, że informacja 
dotycząca sposobu i miejsc zgłaszania przypadków padłej zwierzyny znajduje się na stronie 
internetowej Urzędu. Dodała, że zgłoszeń takich można dokonać również bezpośrednio w 
Urzędzie w godzinach jego pracy. 

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Orzesze na 
lata 2024-2040. 

Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (21) Grażyna Bortlik, Eugeniusz Buchalik, Krzysztof Dziekan, Rajmund Gazda, Sonia 
Gazda, Krzysztof Giel, Bożena Jankowiak, Grzegorz Kaczmarczyk, Mariusz Kaczmarczyk, 
Łukasz Kalita, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Bogdan Otawa, Adam 
Ratka, Daniel Spendel, Marzena Styrczula-Maturska, Mateusz Szweda, Anna Szymik, 
Mariusz Wojtanowicz, Urszula Zienc

b) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Orzesze na 2024 rok
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Budżetu.

Głosowano w sprawie:
podjęcie uchwały dotyczącej zmian w budżecie Miasta Orzesze na 2024 rok. 

Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (21) Grażyna Bortlik, Eugeniusz Buchalik, Krzysztof Dziekan, Rajmund Gazda, Sonia 
Gazda, Krzysztof Giel, Bożena Jankowiak, Grzegorz Kaczmarczyk, Mariusz Kaczmarczyk, 
Łukasz Kalita, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Bogdan Otawa, Adam 
Ratka, Daniel Spendel, Marzena Styrczula-Maturska, Mateusz Szweda, Anna Szymik, 
Mariusz Wojtanowicz, Urszula Zienc



c) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Rady Miejskiej Orzesze Nr LXII/755/23
z dnia 14 grudnia 2023r. dotyczącej ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla 
samorządowego zakładu budżetowego - Zakład Gospodarki Komunalnej i 
Mieszkaniowej na 2024 rok
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Budżetu.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej zmiany Uchwały Rady Miejskiej Orzesze Nr LXII/755/23 z dnia
14 grudnia 2023r. dotyczącej ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla samorządowego 
zakładu budżetowego - Zakład Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej na 2024 rok. 

Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (21) Grażyna Bortlik, Eugeniusz Buchalik, Krzysztof Dziekan, Rajmund Gazda, Sonia 
Gazda, Krzysztof Giel, Bożena Jankowiak, Grzegorz Kaczmarczyk, Mariusz Kaczmarczyk, 
Łukasz Kalita, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Bogdan Otawa, Adam 
Ratka, Daniel Spendel, Marzena Styrczula-Maturska, Mateusz Szweda, Anna Szymik, 
Mariusz Wojtanowicz, Urszula Zienc

d) Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Szkoły Podstawowej 
Nr 4 w Orzeszu-Jaśkowicach
Przewodniczący poinformował, że skarga rozpatrywana była przez Komisję Skarg, 
Wniosków i Petycji, która zawnioskowała o uznanie skargi za bezzasadną.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej rozpatrzenia skargi na Dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 4 w 
Orzeszu-Jaśkowicach. 

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (20) Grażyna Bortlik, Eugeniusz Buchalik, Krzysztof Dziekan, Rajmund Gazda, Sonia 
Gazda, Krzysztof Giel, Bożena Jankowiak, Grzegorz Kaczmarczyk, Mariusz Kaczmarczyk, 
Łukasz Kalita, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Bogdan Otawa, Adam 
Ratka, Daniel Spendel, Marzena Styrczula-Maturska, Mateusz Szweda, Anna Szymik, 
Mariusz Wojtanowicz
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Urszula Zienc



e) Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta Orzesze
Przewodniczący poinformował, że skarga rozpatrywana była przez Komisję Skarg, 
Wniosków i Petycji, która zawnioskowała o uznanie skargi za bezzasadną.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta Orzesze. 

Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (21) Grażyna Bortlik, Eugeniusz Buchalik, Krzysztof Dziekan, Rajmund Gazda, Sonia 
Gazda, Krzysztof Giel, Bożena Jankowiak, Grzegorz Kaczmarczyk, Mariusz Kaczmarczyk, 
Łukasz Kalita, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Bogdan Otawa, Adam 
Ratka, Daniel Spendel, Marzena Styrczula-Maturska, Mateusz Szweda, Anna Szymik, 
Mariusz Wojtanowicz, Urszula Zienc

f) Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej transmisji obrad komisji 
rady oraz udostępniania nagrań z komisji rady
Przewodniczący poinformował, że złożona petycja rozpatrywana była przez Komisję Skarg, 
Wniosków i Petycji, która zaopiniowała ją negatywnie ze względu na to, że wszystkie 
posiedzenia Rady są otwarte, a informacja o posiedzeniach z ich tematyką zamieszczana jest 
w BIP Urzędu i każdy mieszkaniec zainteresowany jakimś tematem zawsze może przyjść na 
daną komisję. Dodatkowo zwrócił uwagę, że z posiedzenia komisji sporządzany jest protokół,
który na wniosek może zostać udostępniony.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej rozpatrzenia petycji dotyczącej transmisji obrad komisji rady 
oraz udostępniania nagrań z komisji rady. 

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (19) Grażyna Bortlik, Rajmund Gazda, Sonia Gazda, Krzysztof Giel, Bożena Jankowiak, 
Grzegorz Kaczmarczyk, Mariusz Kaczmarczyk, Łukasz Kalita, Lechosław Łukasik, Jan 
Mach, Michał Macioszek, Bogdan Otawa, Adam Ratka, Daniel Spendel, Marzena Styrczula-
Maturska, Mateusz Szweda, Anna Szymik, Mariusz Wojtanowicz, Urszula Zienc
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Eugeniusz Buchalik, Krzysztof Dziekan

g) Podjęcie uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego
w Gliwicach skargi wraz z odpowiedzią na skargę
Przewodniczący poinformował, że Wojewoda zaskarżył uchwałę Rady Miejskiej dotyczącą 
ustalenia opłat obowiązujących na terenie cmentarza komunalnego w Orzeszu. Poinformował,
że sprawa była już przedstawiona na Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, która postanowiła o 
jej przekazaniu do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego wraz z odpowiedzią uznającą 
złożoną skargę.                                                                                                                              



Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w 
Gliwicach skargi wraz z odpowiedzią na skargę. 

Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (21) Grażyna Bortlik, Eugeniusz Buchalik, Krzysztof Dziekan, Rajmund Gazda, Sonia 
Gazda, Krzysztof Giel, Bożena Jankowiak, Grzegorz Kaczmarczyk, Mariusz Kaczmarczyk, 
Łukasz Kalita, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Bogdan Otawa, Adam 
Ratka, Daniel Spendel, Marzena Styrczula-Maturska, Mateusz Szweda, Anna Szymik, 
Mariusz Wojtanowicz, Urszula Zienc

h) Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w 
ośrodkach wsparcia – schroniskach dla osób bezdomnych oraz schroniskach dla osób 
bezdomnych z usługami opiekuńczymi udzielających schronienia osobom z terenu 
gminy Orzesze
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Budżetu. Przedstawił protokół z dnia 24 października 2024r. z przeprowadzonych konsultacji 
w celu poznania opinii organizacji pozarządowych i podmiotów, o których mowa w art.3 
ust.3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, projektów aktów prawa 
miejscowego w sprawie:

• szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia – 
schroniskach dla osób bezdomnych oraz schroniskach dla osób bezdomnych z 
usługami opiekuńczymi udzielających schronienia osobom z terenu gminy Orzesze,

• określenia kryteriów obowiązujących na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego 
do przedszkoli publicznych oraz oddziałów przedszkolnych przy szkołach 
podstawowych na terenie Miasta Orzesze, określenia dokumentów niezbędnych do 
potwierdzenia spełnienia kryteriów oraz przyznania liczby punktów dla 
poszczególnych kryteriów.

Protokół stanowi załącznik Nr 2 do niniejszego protokołu.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w 
ośrodkach wsparcia – schroniskach dla osób bezdomnych oraz schroniskach dla osób 
bezdomnych z usługami opiekuńczymi udzielających schronienia osobom z terenu gminy 
Orzesze. 

Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (21) Grażyna Bortlik, Eugeniusz Buchalik, Krzysztof Dziekan, Rajmund Gazda, Sonia 
Gazda, Krzysztof Giel, Bożena Jankowiak, Grzegorz Kaczmarczyk, Mariusz Kaczmarczyk, 
Łukasz Kalita, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Bogdan Otawa, Adam 
Ratka, Daniel Spendel, Marzena Styrczula-Maturska, Mateusz Szweda, Anna Szymik, 
Mariusz Wojtanowicz, Urszula Zienc



i) Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie określenia kryteriów obowiązujących na 
drugim etapie postępowania rekrutacyjnego do przedszkoli publicznych oraz oddziałów 
przedszkolnych przy szkołach podstawowych na terenie Miasta Orzesze, określenia 
dokumentów niezbędnych do potwierdzenia spełnienia kryteriów oraz przyznania liczby
punktów dla poszczególnych kryteriów
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Budżetu.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej określenia kryteriów obowiązujących na drugim etapie 
postępowania rekrutacyjnego do przedszkoli publicznych oraz oddziałów przedszkolnych 
przy szkołach podstawowych na terenie Miasta Orzesze, określenia dokumentów niezbędnych
do potwierdzenia spełnienia kryteriów oraz przyznania liczby punktów dla poszczególnych 
kryteriów. 

Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (21) Grażyna Bortlik, Eugeniusz Buchalik, Krzysztof Dziekan, Rajmund Gazda, Sonia 
Gazda, Krzysztof Giel, Bożena Jankowiak, Grzegorz Kaczmarczyk, Mariusz Kaczmarczyk, 
Łukasz Kalita, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Bogdan Otawa, Adam 
Ratka, Daniel Spendel, Marzena Styrczula-Maturska, Mateusz Szweda, Anna Szymik, 
Mariusz Wojtanowicz, Urszula Zienc

j) Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazw drogom wewnętrznym w Orzeszu
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Budżetu. Wyjaśnił, że łącznikowi ulic Bolesława Chrobrego i Mokrej proponuje się nadać 
nazwę Markowa. 

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej nadania nazw drogom wewnętrznym w Orzeszu. 

Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (21) Grażyna Bortlik, Eugeniusz Buchalik, Krzysztof Dziekan, Rajmund Gazda, Sonia 
Gazda, Krzysztof Giel, Bożena Jankowiak, Grzegorz Kaczmarczyk, Mariusz Kaczmarczyk, 
Łukasz Kalita, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Bogdan Otawa, Adam 
Ratka, Daniel Spendel, Marzena Styrczula-Maturska, Mateusz Szweda, Anna Szymik, 
Mariusz Wojtanowicz, Urszula Zienc



k) Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy istniejącej a dotychczas 
nienazwanej w Orzeszu
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Budżetu. Wyjaśnił, że drodze bocznej od ul.Gliwickiej proponuje się nadać nazwę Nikoli 
Tesli. 

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej nadania nazwy ulicy istniejącej a dotychczas nienazwanej w 
Orzeszu. 

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (20) Grażyna Bortlik, Eugeniusz Buchalik, Krzysztof Dziekan, Rajmund Gazda, Sonia 
Gazda, Krzysztof Giel, Bożena Jankowiak, Grzegorz Kaczmarczyk, Mariusz Kaczmarczyk, 
Łukasz Kalita, Jan Mach, Michał Macioszek, Bogdan Otawa, Adam Ratka, Daniel Spendel, 
Marzena Styrczula-Maturska, Mateusz Szweda, Anna Szymik, Mariusz Wojtanowicz, 
Urszula Zienc
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Lechosław Łukasik

l) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości 
gruntowej od Gminy Ornontowice w związku ze zmianą granic gmin
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Budżetu. 

Z-ca Naczelnika Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Konserwatorskiej wyjaśniła, 
że nieodpłatne nabycie nieruchomości dotyczy fragmentu ul.Leśnej, który po zmianie granic 
obowiązujących od 01.01.2025r. będzie należał do Orzesza. Dodatkowo poinformowała, że z 
kolei fragment ul.Hutniczej będzie należał do Ornontowic.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie nieruchomości 
gruntowej od Gminy Ornontowice w związku ze zmianą granic gmin. 

Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (21) Grażyna Bortlik, Eugeniusz Buchalik, Krzysztof Dziekan, Rajmund Gazda, Sonia 
Gazda, Krzysztof Giel, Bożena Jankowiak, Grzegorz Kaczmarczyk, Mariusz Kaczmarczyk, 
Łukasz Kalita, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Bogdan Otawa, Adam 
Ratka, Daniel Spendel, Marzena Styrczula-Maturska, Mateusz Szweda, Anna Szymik, 
Mariusz Wojtanowicz, Urszula Zienc



m) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej 
przy ul.Gliwickiej
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Budżetu.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej przy 
ul.Gliwickiej. 

Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (21) Grażyna Bortlik, Eugeniusz Buchalik, Krzysztof Dziekan, Rajmund Gazda, Sonia 
Gazda, Krzysztof Giel, Bożena Jankowiak, Grzegorz Kaczmarczyk, Mariusz Kaczmarczyk, 
Łukasz Kalita, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Bogdan Otawa, Adam 
Ratka, Daniel Spendel, Marzena Styrczula-Maturska, Mateusz Szweda, Anna Szymik, 
Mariusz Wojtanowicz, Urszula Zienc

n) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonej 
przy ul.Jarzębinowej
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Budżetu.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonej przy 
ul.Jarzębinowej. 

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (20) Grażyna Bortlik, Eugeniusz Buchalik, Krzysztof Dziekan, Rajmund Gazda, Sonia 
Gazda, Krzysztof Giel, Bożena Jankowiak, Grzegorz Kaczmarczyk, Mariusz Kaczmarczyk, 
Łukasz Kalita, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Bogdan Otawa, Adam 
Ratka, Daniel Spendel, Marzena Styrczula-Maturska, Mateusz Szweda, Anna Szymik, 
Urszula Zienc
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Mariusz Wojtanowicz

o) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 
dotychczasowym Dzierżawcom
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Budżetu i dotyczy nieruchomości położonych przy ulicach Gliwickiej, Słonecznej, 
Waryńskiego, Skośnej i Szklarskiej.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 
dotychczasowym Dzierżawcom. 



Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (21) Grażyna Bortlik, Eugeniusz Buchalik, Krzysztof Dziekan, Rajmund Gazda, Sonia 
Gazda, Krzysztof Giel, Bożena Jankowiak, Grzegorz Kaczmarczyk, Mariusz Kaczmarczyk, 
Łukasz Kalita, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Bogdan Otawa, Adam 
Ratka, Daniel Spendel, Marzena Styrczula-Maturska, Mateusz Szweda, Anna Szymik, 
Mariusz Wojtanowicz, Urszula Zienc

p) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 
dotychczasowym Dzierżawcom
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Budżetu i dotyczy nieruchomości położonych przy ulicach Gliwickiej i Szklarskiej.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 
dotychczasowym Dzierżawcom. 

Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (21) Grażyna Bortlik, Eugeniusz Buchalik, Krzysztof Dziekan, Rajmund Gazda, Sonia 
Gazda, Krzysztof Giel, Bożena Jankowiak, Grzegorz Kaczmarczyk, Mariusz Kaczmarczyk, 
Łukasz Kalita, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Bogdan Otawa, Adam 
Ratka, Daniel Spendel, Marzena Styrczula-Maturska, Mateusz Szweda, Anna Szymik, 
Mariusz Wojtanowicz, Urszula Zienc

r) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 
położonej przy ul.Fabrycznej
Przewodniczący poinformował, że uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 
Budżetu.

Głosowano w sprawie:
podjęcia uchwały dotyczącej wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości położonej 
przy ul.Fabrycznej. 

Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (21) Grażyna Bortlik, Eugeniusz Buchalik, Krzysztof Dziekan, Rajmund Gazda, Sonia 
Gazda, Krzysztof Giel, Bożena Jankowiak, Grzegorz Kaczmarczyk, Mariusz Kaczmarczyk, 
Łukasz Kalita, Lechosław Łukasik, Jan Mach, Michał Macioszek, Bogdan Otawa, Adam 
Ratka, Daniel Spendel, Marzena Styrczula-Maturska, Mateusz Szweda, Anna Szymik, 
Mariusz Wojtanowicz, Urszula Zienc



7. Informacja na temat złożonych oświadczeń majątkowych
Przewodniczący przedstawił informację na temat oświadczeń majątkowych złożonych przez 
Burmistrza, Przewodniczącego Rady, Radnych oraz pracowników Urzędu i dyrektorów 
jednostek organizacyjnych, co zostało zamieszczone w załączniku nr 3 do niniejszego 
protokołu. 

                                                                                                                                                       
8. Zamknięcie Sesji
W związku z wyczerpaniem wszystkich punktów porządku obrad Przewodniczący Rady 
zamknął VII Sesję Rady Miejskiej Orzesze, dziękując wszystkim za udział w posiedzeniu. 

    

                                                  Przewodniczący
     Protokołowała Rady Miejskiej

mgr Marzena Nowak                   mgr inż. Mateusz Szweda

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


